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Javaslat a Szekszárd Kórház Sportkör működésére és terveinek bemutatására 
 
 
 
 

Tisztelt Humán Bizottság! 
 
 
A Bizottság a 2015. évi munkatervébe napirendjére tűzte a városi sportegyesületek 
tevékenységére vonatkozó beszámolókat. A mellékletben olvasható a Szekszárd Kórház 
Sportkör szakmai beszámolója, valamint a jövőre vonatkozó terveinek bemutatása. Az ülésen 
az egyesület képviselője meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további kérdések 
megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

Szekszárd, 2015. október 21. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

   Humán Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 
 
 
 

Tárgy: Beszámoló a Szekszárd Kórház Sportkör működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
 
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Humán Bizottsága a 

Szekszárd Kórház Sportkör szakmai beszámolóját elfogadja. 

 

2. A Bizottság megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó 

tervek megvalósításához sok sikert kíván. 

 

3. A Bizottság felkéri a Szekszárd Kórház Sportkör egyesületet, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 

rendezvényeik szervezéséhez. 

 

 

Határidő: 2015. október 26. 
 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna HB elnök 
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          1. számú melléklet 
 

 

A Szekszárd Kórház Sportkör 2014. évi beszámolója 
 

 

A Szekszárd Kórház Sportkör 2014-ben feladatának és céljának megfelelően végezte munkáját a 

Természetbarát és a Vívó Szakosztállyal.  

 

Mellékelve küldöm a szakosztályok munkáját részletező iratot. 

 

A szakmai munka zavartalanul folyt, de magának az Egyesületnek a tevékenysége nem volt zavartalan.  

Eredetileg 3 szakosztályunk volt, a fent említett kettő és a harmadik a Tenisz Szakosztály. A gondok 

2013-ban kezdődtek, amikor az Egyesületnek tudomására jutott, hogy már 2012-ben észlelte az E-on a 

Teniszpálya területén a manipulált villany mérőórát. Emiatt 2 millió Ft tartozás megfizetését kérte a 

Szakosztálytól, illetve az Egyesülettől, amihez egyes iratok szerint 2 millió Ft kötbér is társult. Az 

Egyesület akkori elnöksége úgy döntött, hogy megszünteti a Tenisz Szakosztályt, ami meg is történt. A 

milliós nagyságrendű tartozás azonban nem szűnt meg, és az E-on ezt most már az Egyesülettől kívánta 

behajtani. A kérdésben tárgyalások történtek, a probléma megoldása jogi útra terelődött. A gond nagyon 

komoly volt, Egyesületünket csődeljárással fenyegette. A tárgyalások után a kérdés reményeink szerint 

nyugvópontra jutott, az E-on egyelőre a követelés behajtását Egyesületünkön felfüggesztette.  

 

Reméljük, hogy a természetjárás és a vívás a továbbiakban egyesületi szinten tud folytatódni, annál is 

inkább, mert a vívás kiemelten támogatott sportág és Szakosztályunk az egyedüli Tolna megyében.  

 

2013. novemberében elnökség váltás történt Egyesületünkben, Dr. Faludi Péter elnököt Dr. Vastag 

Oszkár váltotta az új elnökség mellett. Mindent elkövetünk azért, hogy Sportkörünk életben maradjon és 

tovább tudja folytatni munkáját.  
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Beszámoló a Szekszárd Kórház Sportkör Természetbarát Szakosztályának 

2014. évi tevékenységéről 
 

 
Szakosztályunk a „hagyományos” túrázást műveli. Túráink során megismerkedünk a környék ehető 

gombáival, valamint a vidék gyógynövényeivel is.  

 

A tagság létszáma 35 és 40 fő között ingadozik, többnyire a középkorú és idősebb korosztály aktivizálja 

magát. 

 

Szinte minden hétvégén, éves túraterv szerint, szervezzük túráinkat a Szekszárdi-dombságon és a 

Mecsekben. 

 

Állandó túráink, melyeken minden évben részt veszünk: 

 

- Bartina Teljesítménytúra (Szekszárdi-dombság), 

- Locsoló-túra (Szekszárdi-dombság), 

- Gyöngyvirágtúra (Gemenc), 

- Gyalogtúrázok Országos Találkozója (Vác), 

- Regionális Találkozó (Kárász) 

- Kuglóf-fesztivál túraverseny (Mórágy), 

- Világ Gyalogló Nap (Szekszárdi-dombság), 

- Kegyeleti túra (Sötétvölgy – Fekete-kút), 

- Skóciai Szent Margit túra (Mecseknádasd-Pécsvárad), 

- Mikulástúra (Magyaregregy), 

- Évzáró túra (Szekszárdi-dombság), 

- Zengő túra (Mecsek). 

 

Immár több mint 25 éve, közösen a Tolna Megyei Természetbarát Szövetséggel, rendezzük meg a volt 

turistatárs, az 1985-ben elhunyt Dr. Pataki József földrajzi, helytörténeti, turisztikai szakíró, tanár 

emlékére, csillagtúránkat az óbányai völgyben. A résztvevőket frissen sült lángossal és forró teával 

várjuk. 

E rendezvényünk nagyon népszerű, 150-200 iskolás diákot és turistát vonz. 

 

Évente 2-3 alkalommal többnapos túrákat is beiktatunk, az ország más tájegységeinek megismerésére:  

2014-ben a Mátrában, Galyatetőn és a Káli-medencében, Szentbékkállán voltunk. 

Célul tűztük ki az óbányai faház felújítását. Sajnos igen rossz állapotban volt.  

A felújításhoz szükséges pénz előteremtésére farsangi bált szerveztünk, melynek bevételéből megvettük a 

legszükségesebb anyagokat. A felújítást önkéntes munkában mi magunk végeztük. Az idei Farsangi bál 

bevételéből tovább folytatjuk a felújítást. 

 

Szakosztályunk heti rendszerességgel Nordic Walking tanfolyamot és edzést tart a Sportcsarnok melletti 

atlétika-pályán, melyen bárki részt vehet. A program ingyenes, NW-botot biztosítunk az érdeklődőknek. 

 

 

 

Szekszárd, 2015. március 29. 

 

                                                                                           Kövesdi Mária 

         Szakosztály vezető 
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Beszámoló a Szekszárd Kórház Sportkör Vívó Szakosztályának 

2014. évi tevékenységéről 

Közgyűlés 2015. március 30. 
 

 

1. Általánosságban: 

Mint ismeretes: a Szekszárdi Kórház Sportegyesületen belül kettő szakosztály működik. A 

Természetjárás mellett a vívószakosztály, amely 1953-tól működik folyamatosan Tolna megyében. Tolna 

megye vívósportját a háttérmunka jellemzi. 

A vívószakosztály a szekszárdi Dienes Valéria Általános Iskola tornatermében tartja edzéseit, hetente 

kettőt. Hétfőn, csütörtökön.  

 

Az edzések alatt a fiatalok megismerkedhetnek a tőr, párbajtőr és kardvívás szabályaival, valamint a 

fegyverek használatával. A fiatalok nagyjából 3-4 hónap alatt elérhetnek egy olyan tudásszintre, amikor 

már egymással vívhatnak. Fontos tudni, hogy Tolna megye egyetlen vívóműhelye Szekszárdon van. A 

tanítványok létszáma változó. Általában évente 15 jelentkezőből 5-6 tanítvány marad az egyesületnél. 

Jelenleg 14 fővel dolgozunk.  

Az egyesületben dolgozó szakoktatók, szakedzők lelkesedéssel végzik az oktatói munkát.  

A vívószakosztály biztosítani tudja a vívóeszközöket, és a ruhákat is a tanítványoknak. 

 

 

2 .2014-es működés/pénzügyi helyzet : 

A vívás, mint a 16 kiemelt sportág egyikre országos támogatottságot kapott. Nagyon örültünk, hogy a 

Magyar Vívószövetség segítségével új felszerelésekhez tudtunk jutni.  

Pályázatok: 

1. 2014. január  támogatás  316.000 Ft értékben (fejvédő, vívóruha)  

2. 2014. tavasz célzott támogatást kaptunk 450 000 Ft értékben (2 db találatjelző, 4 db dob 

3. 2014. nyár támogatás  200.000 Ft értékben  

4. 2014. ősz  önkormányzattól verseny rendezésére kaptunk 2x 20 000 Ft, ezt a 

díjazásához és a verseny lebonyolításához használhatjuk fel. 

 

A programok megvalósulásának célja az volt, hogy a meglévő eszközparkot és felszereléseket 

frissítsük. A régiek egy része selejtezésre kerültek. 

A támogatásból további évekre biztosítani tudjuk a gyerekeknek a sportolási lehetőséget és ezzel együtt a 

Tolna megyei vívás számára az életben maradást. 

Pénzügyi helyzet kielégítő, biztos, annak ellenére, hogy a terembérlet duplájára, azaz 24.000,- Ft-ra 

emelték 2014-ben! 

 

 

3. 2014-es versenyek és események: 

 

1.  2014. január  vívóbemutató a szülőknek 

2. 2014. április  Tavaszi verseny a Húsvét jegyében  

3. 2014. június  Pünkösdi kupa 

4. 2014 február A Tolna megye Legjobb Sportolója Ünnepség (Ruppert Gábort kell 

kiemelni a fiúk közül) 

5. 2014. Ősz Háziversenyeket rendeztünk   
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5. 2015-es tervek - versenyek és események, feladatok: 

 

1. A Magyar Vívószövetség további pályázatán tudtunk idén is (2015-ben) részt venni, melyen 

már most kaptunk összeget felszerelésekre:  

Pl: 10 plaszton, 10 fejvéd akcióban kaptunk felszerelést, valamint tőröket vásárolhattunk és 

egy mobil találatjelző készüléket   

 

2. Fontos feladatunk a toborzás! 

- elkészült az kisfilm (klipp), mely a vívást mutatja be, edzés körülmények között 

- A meghirdetett ősszel induló képzés mellett iskolában is bemutatókat szervezünk majd 

Plakát és szóróanyag készül erről.  

 

- Általános Szórólap is készült, melyen bemutatkozik a szakosztály, a vívásról vannak 

információk benne  

- több helyi médiában megjelentünk, hirdetéssel, reklámriporttal, tudósítással  

3. Fontos feladatunk még a versenyeztetés, célunk a vidéki versenyekre való eljutás. Ez a 

felkészült vívókat érinti.  

 

Szekszárd, 2015.március 30. 

 

        

                                                                           Garay Előd 

           Szakosztály vezető 

 

 

 

 

A fentiekben számoltam be a Szekszárd Kórház Sportkör 2014. évi tevékenységéről és 2015-ös 

terveinkről.  

 

Szekszárd, 2015. április 20.  

 

 

 

 

Dr.Vastag Oszkár 

Kórház Sportkör Elnöke 

 

 


